
Zápis z  jednání Akademického senátu TUL  - 08.10.2002  
 

Přítomno: při zahájení - 14 senátorů, po 15´ jednání - 15 senátorů 
Program: 
1. Personální změna – FT SK  
2. Delegáti do RVŠ 
3. Změna statutu TUL  (VMP, Prac.řád) 
4. Volba rektora - informace 
5. Různé: 
a) Výroční zpráva o hospodaření VŠP 
b) Generel TUL 
c) Srovnání mezd jednotlivých kategorií zaměstnanců univerzit ČR 
d) Setkání rektora se členy  „starého“ AS 
e) Dopis AS FS 
Program jednání AS byl schválen jednomyslně všemi přítomnými senátory. 
 
Ad 1) Předseda AS oznámil senátu změnu v zastoupení SK FT: rezignace Ing. J. Švachtové,  
nový zástupce : pí. Ing. Fáberová 
 
Ad. 2) delegáti do RVŠ:  
TUL: - SK delegát + náhradník 
          -  ZK delegát + náhradník    
-  zástupci fakult 
(upozornění: nutná účast všech zvolených delegátů na jednáních RVŠ - důležitost pro 
schvalování dokladů)                       
 
V rámci diskuse podal návrh předseda AS: zvykově osvědčená dobrá tradice pro zastoupení 
TUL: 
- předseda AS – účast na předsednictvu + sněmu, 
- kvestor - sněm 
Další protinávrh nebyl podán. Návrh byl schválen: 14 hlasy, 1 se zdržel, 0 proti. Delegáti byli 
schváleni. 
 
Návrh delegáta za SK: student Mach (náhradník Bartešová), další návrh nebyl podán. 
Hlasování: 13 ano, 0 proti, 2 senátoři se zdrželi.  
 
Delegáti za fakulty:  
FS- Doc. Louda 
FT- Prof. Ursíny 
HF- Ing. Dr. Skrbek 
FP- Doc. Golka, - nebyl podán písemný návrh 
FM- Ing. Kralovcová 
Hlasování: 14 ano, 0 proti, 1 se zdržel.  Delegáti byli schváleni. 
 
Ad. 3) a) Pracovní řád TUL- změna čl. 24. K předloženému návrhu změny nebyly vzneseny 
žádné připomínky. 
Hlasování: 15 ano, 0 ne, 0 se zdrželo. Změna čl. 24 Pracovního  řádu TUL byla jednomyslně 
schválena. 
           b) Příloha č. 2 VMP nebyla schválena, v diskusi byly vzneseny připomínky: odst. a) 
tabulka kvalifikační požadavky – doplnění ve sloupci 3 (viz příloha), odst.  b) – bez 
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připomínek. Po delší diskusi a upozornění kvestora o připravovaném vysokoškolském 
zákonu, který by měl řešit i problém uznávání akademických titulů získaných v zahraničí se 
odst. c) z návrhu změny vypouští. Schvalovací řízení bude na programu příštího AS po dodání 
upraveného textu na základě připomínek. 
 
Ad 4) Doc. Kopecký podal krátce informace o volbách: v současné době není přihlášen žádný 
kandidát, buď je malá informovanost nebo není dostatečný zájem členů akademické obce. 
Doc. Schejbalová  připraví a zajistí distribuci dalších potřebných informací. 
Termíny: 
• čtvrtek 31.10.2002 – akademická obec 12,30 E9- Vl. – zrušená výuka 4. vyučovací 

blok             
• Do  25. 10. 2002 možnost podání návrhů na kandidáta vč. materiálů - nutné veškeré 

náležitosti 
Upozornění: Volební řád na kandidáta …… není součástí Volebního a jednacího řádu AS 
TUL, není tedy součástí Statutu TUL. 
 
Ad 5) a) rektor - Výroční zpráva o hospodaření VŠP, střediska: ediční., výrobní a dopravní 
služby, a sklad,  údržba- staveb, aj.    Zisk:  164 tis. Kč před zdaněním – 113 tis. Kč  po 
zdanění  
Ediční středisko, které mělo nejvýraznější  zisk,  by tímto  svým ziskem nemělo krýt ztráty 
ostatních středisek, ale naopak prostředky využít pro svou činnost. Je nutné učinit v tomto 
směru opatření. 
Diskuse: v současné době uvádí sklad  vyšší ceny některých materiálů než je tomu 
v maloobchodní síti – kvestor zjedná nápravu. K nutnosti odstranění ztrát byl AS upozorněn 
na značnou rozpracovanost zakázek. Po jejich dokončení se finanční situace narovná. 
b) generel TUL, na doplnění pracují Prof.Suchomel  a doc. Pavlík,  současnosti probíhají: 
• úprava areálu Hálkova 
• úprava areálu  Harcova 
1x za měsíc jsou kontrolní dny, kterých se zúčastňuje vedení univerzity, zpracovatelé 
generelu 
Diskuse: zamýšlená budova G- zda je představa o obsazenosti nebo zda je možná určitá                 
změna ( např. FS + laboratoře), aj.  
Vzhledem k tomu, že FP se stává i fakultou přírodních věd  (předpoklad 500 – 700  mil. Kč), 
předpokládá se rozdělení realizace do 2 etap: 1. etapa pravé křídlo objektu a 2. etapa levé 
křídlo budovy. Aktuálnější je rekonstrukce budovy E, kde by měly být řešeny laboratoře FS. 
c) srovnání mezd v rámci ČR – (viz materiály rektora) – ve srovnání s univerzitami ČR 
nedosahuje mzdové ohodnocení zaměstnanců  TUL patřičné výše.  
Např. kategorie profesor – 7. místo v celostátním srovnání VŠ,  
Počet akademických pracovníků na 1 neakademického zaměstnance  je na TUL nejvyšší ze 
všech VŠ, ale mzdové ohodnocení neakademických zaměstnanců je na předposledním místě 
výše zmíněné tabulky. 
d) rektor informoval o pozvánce minulému  AS, na společné schůzce by rád vyslovil 
poděkování za spolupráci 
e) Doc. Šír z  AS FS – informoval AS o dopise ohledně připravovaného rozpočtu pro kapitolu 
VŠ,  nelze čekat na rozdělení stát. rozpočtu – rektor by měl pozvednout hlas na podporu 
těchto myšlenek. Společně by se mělo trvat na dodržení slibů MŠMT (obava z dopadu          
povodní),  jednotná cesta senátů školy, senát může svým usnesením a přispěním odborů  (o 
podpoře se vyslovil Ing. Klobouček  VOS)  spolu s rektorem vyvolat jednání. Rozpočet má 
být navýšen o 2,4 miliardy 
- neinvestiční + inv. rozpočet 
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- předběžná informace (na sliby) přechod od  financování programového  zpět k normativní 
mu způsobu financování 

Předseda Šír AS FS opakovaně upozornil na  rozpor slibů ministryně a pův. dlouhodob. 
záměru.  
UPOZORNĚNÍ - zachovat nepolitičnost  AS, ale  nejsou na závadu různé linie jednání. 
 
 
 
 
V Liberci dne 2002-10-08       Doc. Dr. Ing. Z.Kůs 
Zapsala: M. Adamičková          předseda AS 
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